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[bookmark: _GoBack]Regel 3-3, Ovisshet om tillvägagångssättet ”Alternativ boll”

Sa du till att du ville spela en alternativ boll innan du vidtog någon åtgärd (slog, droppade och slog eller spelade en ny boll)?

Ursprungliga bollen räknas
NEJ




JA




Andra bollen räknas
Valde du vilken boll du ville räkna innan du droppade och/eller  slog ett slag?


NEJ
Ursprungliga bollen är rätt spelad?
Ursprungliga bollen räknas, om
NEJ




JA

JA


Ursprungliga bollen räknas

NEJ
Är den valda bollen rätt spelad?


Scoren med den valda bollen räknas

Om den ursprungliga bollen inte är en av de spelade bollarna ska den boll som först satts i spel räknas om den spelats enligt reglerna, annars ska den andra bollen räknas om reglerna tillåter hur spelaren valt att spela den bollen. 
Stöd till Regel 3-3: Decisions 3-3/0,5 samt 3-3/3, 3-3/5, 3-3/6, 3-3/13 och 3-3/14.

Ursprungliga bollen räknas med tillägg av pliktslag
JA
JA
Om även den andra bollen är felspelad?

Andra bollen räknas
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